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Referat	af	formøde/bestyrelsesmøde	inden	den	extraordinære	
generalforsamling	21/5	2022	

	
• Da	bestyrelsen	efter	den	ordinære	generalforsamling	har	modtaget	en	

undskyldning	fra	grundejer,	beslutter	de,	der	ikke	er	på	valg,		at	fortsætte	i	
bestyrelsen,	og	de	der	er	på	valg	at	lade	sig	genvælge/opstille	til		
bestyrelsen	dog	i	anden	funktion,	så	sekretær	Annelise	kan	blive	ordinært	
medlem	af	bestyrelsen,	og	Jørgen	suppleant	til	bestyrelsen.	
	

• Flisning	bliver	ikke	overraskende	meget	dyrere	denne	gang	pga	de	2	
storme,	der	medførte	mange	væltede	træer	og	nedfaldne	grene.	
	

	
• Der	er	indhentet	flere	tilbud	på	renovering	af	hjørnerne	på	alle	stikvejene.	

Der	er	valgt	et,	hvor	vi	ikke	kun	forbedrer	men	også	fremtidsikrer.	
	
	
• Der	er	observeret	droner	over	området,	og	der	gøres	i	den	forbindelse	

opmærksom	på,	at	det	ikke	er	tilladt,	at	de	overflyver	ejendomme,	der	er	
afgrænset	af	hegn,	hæk,	mur	eller	lign,	uden	ejers	tilladelse.	

	
	
• Den	årlige	“markvandring”,	finder	sted	lige	efter	efter	Sct.	Hans,	for	at	se,	

hvilke	grunde	der	skal	“tvangsslås”,	og	om	der	er	medlemmer	der	evt	skal	
fjerne	kvas	pga	brandfare	eller	beskære	deres	træer	og	buske	ud	til	stam	
og	stikveje,	så	man	kan	gå	på	“de	grønne	fortove”	og	renovationsvogne	og	
lastbiler	kan	køre	frit	gennem	området.			

	
	
Referent		Annelise,	sekr	


